

TUESDAY, NOVEMBER 28, 1985
(41)

The Standing Senate Committee on Legal and Constitutional Affairs met, at 9:00 a.m., this day, the Chairman, the Honourable Senator Joan B. Neiman, presiding.

Members of the Committee present: The Honourable Senators Buckwold, Doyle, Fairbairn, Flynn, Lewis, Neiman, Nurgitz, Robertson, Robichaud and Stanbury.(10)

In attendance: From the Library of Parliament: Mr. Donald Macdonald, Research Officer.

Also in attendance: The Officials Reporters of the Senate.

Appearing: The Honourable Otto Jelinek, P.C., M.P., Minister of State—Fitness and Amateur Sport.

Witnesses:

From the Department of Justice, Criminal Law Policy and Amendments Section:

Mr. Donald Piragoff, Counsel.

From the Ministry of State—Fitness and Amateur Sport:

Mr. Allan Higdon, Legislative Assistant to the Minister.

The Committee, in compliance with its Orders of Reference dated November 12, 1985, commenced consideration of Bill C-81, intituled: "An Act to amend the Criminal Code (lotteries)".

The Minister made a statement and with the witnesses answered questions.

At 10:05 a.m., the Committee proceeded *in camera*.

The Committee, in compliance with its Orders of Reference dated June 12, 1985, resumed consideration of the subject-matters of Bill C-46, intituled: "An Act to amend the Divorce Act"; Bill C-47, intituled: "An Act respecting the Divorce and Corollary Relief Act"; and Bill C-48, intituled: "Family Orders Enforcement Assistance Act".

The Committee considered its Eighth and Ninth Draft Reports to the Senate on the subject-matters of Bills C-46, C-47 and C-48, respectively.

Ordered,—That the Chairman table in the Senate the Seventh, Eighth and Ninth Reports, as amended, on the subject-matters of Bills C-46, C-47 and C-48, respectively.

At 10:45 a.m., the Committee adjourned to the call of the Chair.

ATTEST:

Le greffier du Comité

Paul C. Bélisle

Clerk of the Committee

LE JEUDI 28 NOVEMBRE 1985
(41)

Le Comité sénatorial permanent des affaires juridiques et constitutionnelles se réunit aujourd'hui à 9 heures, sous la présidence de l'honorable sénatrice Joan B. Neiman, (présidente).

Membres du Comité présents: Les honorables sénateurs Buckwold, Doyle, Fairbairn, Flynn, Lewis, Neiman, Nurgitz, Robertson, Robichaud et Stanbury.(10)

Également présent: De la Bibliothèque du Parlement: Mr. Donald Macdonald, attaché de recherche.

Aussi présents: Les sténographes officiels du Sénat.

Comparaît: L'honorable Otto Jelinek c.p., député, ministre d'État—Condition physique et sport amateur.

Témoins:

Du ministère de la Justice, section de la politique et de la modification du droit en matière pénale:

M. Donald Piragoff, avocat.

Du ministère d'État—Condition physique et sport amateur:

M. Allan Higdon, adjoint législatif auprès du ministre.

Conformément à son ordre de renvoi du 27 novembre 1985, le Comité entreprend l'étude du projet de loi C-81, intitulé: «Loi modifiant le Code criminel (loteries)».

Le ministre fait une déclaration et, avec les témoins, répond aux questions.

À 10 h 05, le Comité poursuit ses travaux à huis clos.

Conformément à son ordre de renvoi du 12 juin 1985 le Comité reprend l'étude de la teneur des projets de loi C-46, «Loi modifiant la Loi sur le divorce», C-47, «Loi concernant le divorce et les mesures accessoires», et C-48, «Loi d'aide à l'exécution des ordonnances familiales».

Le Comité étudie ses 8^e et 9^e projets de rapport au Sénat sur la teneur des projets de loi C-46, C-47 et C-48, respectivement.

Il est ordonné: Que la présidente dépose au Sénat les 7^e, 8^e et 9^e rapports tels que modifiés portant sur la teneur des projets de loi C-46, C-47 et C-48, respectivement.

À 10 h 45, le Comité suspend ses travaux jusqu'à nouvelle convocation du président.

ATTESTÉ: